
«Електронік» знову приймає дітей иа оздоровлении
КП «Дитячий санаторно-оздо- Нині заклад, що розрахо- 
ровчий комплекс «Електро- ваний на 360 місць, практично 
нік-Рівне»РМР,щовс. Кустин заповнений.
Рівненського району, знову У «Електроніку» особливий ак- 
приймає дітей на відпочинок, цент під час оздоровлення роблять 
Торік через карантин він не на покращенні зору дітей. Тут про
працював. Лише місяць тому водять діагностику та комплексне 
діти врешті повернулися до лікування хвороб зору: катаракта, 
«Електроніка». косоокість, короткозорість, гла-

укома, послаблення акомодації, 
дистрофія рогівки, кон’юнктивіт.

-  Інші санаторії беруть зараз по 
15 тисяч за путівку на два тижні, а 
ми -  шість. Інша наша перевага -  
крім розваг, маємо й лікувальні по
слуги. Адже «Електронік» -  єдиний 
із подібних закладів, що має ме
дичну базу і забезпечує лікування 
та профілактику. У нас є тренажер-

ні зали, а ще плануємо створити 
умови для водних процедур. Має
мо також соляну кімнату, -  розпо
вів директор КП Олег ХИЖНЯК.

Діти, які приїздять на оздоров
лення, можуть побувати на арома- 
терапії, скуштувати смачні кисневі 
коктейлі, цікаво та корисно про
вести вільний час за творчими чи 
спортивними активностями.

Днями санаторно-оздоровчий 
комплекс відвідав секретар 
міськради Віктор ШАКИРЗЯН.
Він оглянув територію, поспіл
кувався з керівником та юними 
відпочивальниками.

За словами директора сана
торію Олега Хижняка, із найбільш 
актуальних на сьогодні питань -  це 
заміна кухонного та медичного 
обладнання, ремонт дахів та вну
трішніх приміщень, де відпочива
ють діти.

-  Санаторій збудовано у 80-х 
роках. Радує, що й нині він є до
сить популярним. Чудово, що ко- 
ронавірус відступив і є можливість 
оздоровлювати діток. Триває дру
гий заїзд і заклад практично за
повнений. Приїхали діти не лише 
з Рівного, але й зі всієї України. 
Звісно ж, приміщення потребують 
ремонту, буду вести мову про це з 
колегами по депутатському корпу
су. Переконаний, що спільно зро
бимо максимум, аби вдосконали
ти умови для дітей. Це стосується 
не лише ремонтів, а й придбання 
сучасного кухонного та лікуваль
ного обладнання, аби діти й надалі 
отримували тут якісну реабіліта
цію, -  зазначив Віктор Шакирзян.
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